
            Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera 

                                             vo Vranove nad Topľou. 

 

Prítomní:   podľa prezenčnej listiny. 

Dátum:      28. 06. 2023. 

Program:   1. Otvorenie 

                   2. Vyhodnotenie prijímacích pohovorov pre školský rok 2023/2024 

                   3. Zhodnotenie dosiahnutých výsledkov študentov v školskom roku 2022/2023 

                       vyhodnotenie vzdelávacieho procesu.  

                   4. 70.- te výročie založenia školy. 

                   5. Diskusia - priebežne pri každom bode programu. 

                   6. Záver 

 

K bodu 1.  

 

   Na úvod zasadnutia rady školy pri Gymnáziu Cyrila Daxnera vo Vranove nad Topľou 

predsedníčka RŠ Mgr. Iveta Pribulová a oboznámila prítomných s programom. 

 

K bodu 2. 

 

   Pani riaditeľka Zuzana Dragulová vyhodnotila prijímacie pohovory pre školský rok 2023/24. 

Prihlásilo sa k nám 135 žiakov. Limit prijatia z PSK bolo  84 žiakov, ktorý sa naplnil hneď v prvom 

kole prijímacích skúšok. Záujem o naše gymnázium je pomerne vysoký, avšak limit zriaďovateľa 

nepustí, hoci každý rok žiadame o navýšenie počtu prijatých žiakov. Naša škola dosahuje 

výborné výsledky vo vzdelávacom procese, takže aj prijímacie skúšky boli tomu prispôsobené. 

Meníme modulový systém na všeobecný a žiaci si môžu vybrať z voliteľných predmetov: 

praktická chémia, praktická informatika, manažment v praxi/cvičné firmy/ a športová výchova. 

 

K bodu 3. 

 

    Dosiahnuté výsledky v 2. polroku našich žiakov boli veľmi dobré. Priemer žiakov bol 1,49%. Zo 

346 žiakov prospelo s vyznamenaním 184 žiakov, 106 prospelo veľmi dobre, 55 žiakov prospelo 

a 1 žiak neprospel. Vyznamenaní žiaci boli ocenení pochvalou riaditeľky školy, triednych učiteľov. 

Správanie žiakov bolo veľmi dobré, nemali sme negatívne výchovné opatrenia, len pozitívne. 

   Naši žiaci sa venujú rôznym krúžkom a aktivitám. Napr. Mladí dobrovoľníci sa zúčastňujú na 

rôznych akciách v škôlkach, v domovoch pre senioroch, výsadbe zelene a kvetov. Žiaci organizujú 

spoločenské akcie, zúčastňujú sa na rôznych akciách športových, tanečných, umeleckých, 

spoločne vytvárame nový koncept -  študentské spolky -  divadelný, vedecký, športový kde si žiaci 

vytvoria svoje pravidlá, plán stretnutí aj obsah. Spolky budú dozorovať tútori – učitelia. 

Vznikol aj spolok absolventov Alumni klub, v ktorom bývalí študenti odovzdávajú svoje rady 

a skúsenosti našim študentom.  

 



    K bodu 4. 

 

   Celý školský rok sa niesol v znamení 70.-teho výročia založenia školy. Vydali sme Pamätnicu, 

ktorá má bohatý informačný základ, históriu školy od jej založenia po súčasnosť, fotografie 

a súpis všetkých absolventov od roku 1952 po tohtoročných absolventov. Oslavy vyvrcholili 

slávnostnou akadémiou, na ktorej sa zúčastnili významní hostia, bývalí a súčasní pedagógovia, 

absolventi a zamestnanci školy, ktorí tvorili históriu nášho gymnázia a zároveň aj tí, ktorí tvoria 

súčasnosť a budúcnosť školy.  

 

K bodu 5. 

 

    Diskusia - priebežne k jednotlivým bodom programu. 

 

K bodu 7. 

 

    Na záver sa predsedníčka Rady školy poďakovala prítomným za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 

 

Dátum 29. 6. 2023                                                                     Mgr. Iveta Pribulová 

        Predsedníčka RŠ 

 

Zapísala: Anna Kakošová 

 

 

 

 

 

   

   

 

           

 

 

 

 


